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FRAMTIDIGE BEDRIFTSHELSETJENESTE 
Behandling: 
Bjørn Yseteng (H) foreslo tillegg til innstillingen, nytt pkt 5: 
Bystyret ber om at formannskapet får en statusrapport på måloppnåelse innen utgangen av 2009. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Ysetengs forslag ble enstemmig vedtatt. 
DEM, PP, MDG, V, Sp, SV sluttet seg til flertallsmerknaden. 
 
VEDTAK: 

1. Bystyret tar rådmannens redegjørelse om utvikling og organisering av bedriftshelsetjenestene 
til orientering. 

2. På bakgrunn av de føringer som er beskrevet i saksframlegget igangsetter rådmannen en 
prosess sammen med de ansatte på HMS-området for å prioritere oppgaver, analysere 
utvalgte tiltakskjeder, arbeidsprosesser og samhandlingsprosesser.  

3. Bedriftshelsepersonellet skal i større grad integreres i det helhetlige HMS-arbeidet.  Følgende 
tiltak prioriteres for å oppnå dette: 

- Oppgavefordeling mellom fastleger og bedriftsleger gjennomgås og avklares. 
- Lovpålagte oppgaver som følger av arbeidsmiljøloven m/forskrifter som kommunen selv må 

utføre gjennomgås og konkretiseres.  
- Det etableres nye interne samarbeidsrutiner. 
- Det utvikles rutiner for i større grad å ta i bruk  helsepersonellets kompetanse og erfaring i det 

strategiske HMS-arbeidet.   
- Helsepersonellet samlokaliseres med øvrige ansatte på HMS-området 
4. Det etableres en ny HMS-enhet fra 01.01.08. Avklaring av hvilke oppgaver og personell 

som skal legges til en slik enhet avklares innen 01.12.07. 
5. Bystyret ber om at formannskapet får en statusrapport på måloppnåelse innen utgangen av 

2009. 
 
FLERTALLSMERKNAD - Ap, H, KrF, FrP, DEM, PP, MDG, V, Sp, SV: 
Det er viktig å kartlegge og ha oversikt over de ulike faktorer som eventuelt kan skade ute- og/eller 
innemiljøet på kommunens ulike arbeidsplasser. Kompetansen som kommunen har på dette området 
bør avklares og tas med i det videre arbeidet med organiseringa av HMS-arbeidet. 
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